

**1881 (XXI). Petition from Mr. Lazare Mandeng  
(T/PET.5/894, sect. 28)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Lazare Mandeng concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>97</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*887th meeting,  
25 March 1958.*

**1882 (XXI). Petition from Mr. Daniel Tchock  
(T/PET.5/895, sect. 2, T/PET.5/895/  
Add.1)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Daniel Tchock concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority,<sup>98</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative, in particular that there exist concise regulations relating to the establishment of a school which must be complied with before permission to operate can be granted or before a subvention can be obtained.

*885th meeting,  
18 March 1958.*

**1883 (XXI). Petition from Messrs. Pierre Lélé,  
Luc Sosso and others (T/PET.5/910)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Messrs. Pierre Lélé, Luc Sosso and others concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>99</sup>

*Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*884th meeting,  
14 March 1958.*

**1884 (XXI). Petitions from Mr. Léopold Njapa  
Kamadjou (T/PET.5/954) and from the  
Jeunes Kamerunais de Batouri (T/PET.5/  
986)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petitions from Mr. Léopold Njapa Kamadjou and from the Jeunes Kamerunais de Batouri concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>100</sup>

*Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

*887th meeting,  
25 March 1958.*

<sup>97</sup> See T/PET.5/894, sect. 28, T/OBS.5/117, T/L.830.

<sup>98</sup> See T/PET.5/895, sect. 2, T/PET.5/895/Add.1, T/OBS.5/98/Add.1, T/L.825.

<sup>99</sup> See T/PET.5/910, T/OBS.5/89, T/L.819.

<sup>100</sup> See T/PET.5/954, 986, T/OBS.5/110, T/L.829.

**1881 (XXI). Pétition de M. Lazare Mandeng  
(T/PET.5/894, sect. 28)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Lazare Mandeng, concernant le Cameroun sous administration française<sup>97</sup>,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*887ème séance,  
25 mars 1958.*

**1882 (XXI). Pétition de M. Daniel Tchock (T/  
PET.5/895, sect. 2, T/PET.5/895/Add.1)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Daniel Tchock, concernant le Cameroun sous administration française<sup>98</sup>,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial, d'où il ressort notamment qu'il existe des règlements précis relatifs à la création des écoles, auxquels il faut se conformer pour recevoir l'autorisation nécessaire ou pour obtenir une subvention.

*885ème séance,  
18 mars 1958.*

**1883 (XXI). Pétition de MM. Pierre Lélé, Luc  
Sosso et d'autres (T/PET.5/910)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de MM. Pierre Lélé, Luc Sosso et d'autres, concernant le Cameroun sous administration française<sup>99</sup>,

*Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*884ème séance,  
14 mars 1958.*

**1884 (XXI). Pétitions de M. Léopold Njapa Ka-  
madjou (T/PET.5/954) et des Jeunes  
Kamerunais de Batouri (T/PET.5/986)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, les pétitions de M. Léopold Njapa Kamadjou et des Jeunes Kamerunais de Batouri, concernant le Cameroun sous administration française<sup>100</sup>,

*Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

*887ème séance,  
25 mars 1958.*

<sup>97</sup> Voir T/PET.5/894, sect. 28, T/OBS.5/117, T/L.830.

<sup>98</sup> Voir T/PET.5/895, sect. 2, T/PET.5/895/Add.1, T/OBS.5/98/Add.1, T/L.825.

<sup>99</sup> Voir T/PET.5/910, T/OBS.5/89, T/L.819.

<sup>100</sup> Voir T/PET.5/954, 986, T/OBS.5/110, T/L.829.